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Formannskapet 24.01.2022:

Behandling:
1. Ordfører informerte om arbeidet med en mulig bompengepakke.
Det utredes for mulighet, interesse og behov for at Karmøy skal være med i en bypakke for Karmøy
og Haugesund, eller en lokal bompengepakke fra Åkra sør til Helganeskrysset. Karmøypolitikerne har
vedtatt fra Veakrossen, men fylkespolitikerne har vedtatt fra Åkra sør. Det skal være politisk
forankring i prosessen før saken kommer til endelig behandling. Bypakken må avklares, og i beste fall
vil det bli en sak til politisk behandling i andre kvartal i 2023.

Andersen (AP) innvilget permisjon etter søknad kl. 18:45.
10 representanter til stede.

2. Nilsen (H) viste til at det var bestemt at det skulle være to ekstra folkemøter på Sevland/ Vea og
Kolnes, og at disse skulle avholdes fysisk.
Nilsen ønsker bekreftet hvem som avgjør at møtene skal avholdes fysisk.

Ordfører svarte:
Det ble i formannskapet vedtatt at det i januar blir avholdt et folkemøte på Kolnes og et på
Sevland/Vea, dersom smittesituasjonen tillater det. Folkemøtene måtte avholdes innenfor
høringsfristen, og møtene måtte grunnet smittesituasjonen bli avholdt på Teamsfor å følge opp
vedtaket fra formannskapet. Folkemøtene ble godt besøkt av kommunens innbyggere, og av lokalt
næringsliv.

Midtun (FRP) ble etter søknad innvilget permisjon kl. 18:50.
9 representanter til stede.

3. Grønningen (SP) ønsket oppdatert status om veterinærvaktordningen.
Rådmannen svarte:



Veterinærvaktordningen er i dag operativ med tre veterinærer, og det arbeides med langsiktige 
løsninger og rekruttering av flere veterinærer. Karmøy, Sveio, Haugesund og Utsira har 
kommunikasjon med Tysvær om å utvide det kommunale tilskuddet, for at det skal bli bedre 
rekruttering i distriktet.  
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